
اقتصادی 6

وزیر صنعت، معدن و تجارت:

نرخ سیمان به کیسه ای ۲۵ هزار تومان کاهش یافت
گروه اقتصادی -وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان اینکه قیمت ســیمان به نرخ پیش از قطعی برق بازگشــت و قیمت آن در بورس به کیســه ای ۲۵ 
هزار تومان رسید، گفت: اقداماتی که در جریان کنترل قیمت سیمان در وزارت صنعت انجام شد، برخورد تعزیراتی و دستوری نبود؛ بلکه اصلاح ساختارها 
منجر به تعادل بازار و کاهش قیمت ها شد.»ســیدرضا فاطمی امین« با اشــاره به نشســت خود با جمعی از نمایندگان به ریاســت »علی نیکزاد« نایب رییس 
مجلس درخصوص موضوع تنظیم بازار سیمان، فولاد و کالاهای اساسی که در کمیسیون تلفیق مجلس برگزار شد، افزود: در این نشست گزارشی درباره 
اقدام های انجام شده در حوزه های بازار سیمان و فولاد ارائه شد.وزیر صنعت، معدن و تجارت تصریح کرد: طبق قولی که در زمان رأی اعتماد به نمایندگان 

ملت داده شد، قیمت سیمان به نرخ پیش از قطعی برق بازگشت و قیمت آن در بورس به کیسه ای ۲۵ هزار تومان رسید.
وی ادامه داد: این درحالی است که بسیاری معتقد بودند وقتی نرخ کالایی در ایران بالا می رود دیگر پایین نخواهد آمد، اما این اتفاق خوشایند رخ داد.
عضو کابینه دولت سیزدهم با بیان اینکه نرخ سیمان فله نیز به ۳۶۰ تومان رسید که همان قیمت سه ماه قبل است، تأکید کرد: کاری که ما برای کنترل 
قیمت ســیمان انجام دادیم اصلاح ســاختار بود و با روش های تعزیراتی، موردی و همچنین ایجاد جو روانی قیمت ها به اینجا نرســید، به طوری که تعادلی 

که در بازار ایجاد شد نرخ سیمان را کاهنده کرد.
ورود همه خرده فروشان سیمان به سامانه تجارت و بورس

وی با تأکید بر اینکه تا دو هفته آینده نیز بر بازار ســیمان متمرکز خواهیم بود، یادآور شــد: تا دو هفته آتی، همه خرده فروشــان و عاملان فروش سیمان 
وارد سامانه تجارت و بورس خواهند شد تا در بورس و در حوزه عمده فروشی و خرده فروشی به یک روال معقول دست یابیم.

حذف امضاهای طلایی در صنعت فولاد
فاطمی امین درباره اقدامات انجام شده در بازار فولاد نیز گفت: قیمت فولاد بر سایر محصولات بازار موثر بوده و بر فضای روانی بازار نیز اثرگذار است؛ 
در این حوزه سه راهکار تعریف شده که در مدت سه ماه عملیاتی خواهد شد.وزیر صنعت اضافه کرد: در مهرماه رصد کامل اطلاعاتی از زنجیره فولاد را 
دنبال می کنیم تا همه تولیدات مقاطع فولادی، شمش و محصولات در سامانه جامع تجارت عرضه شود و رانت ها و چند قیمتی بودن فولاد از این طریق از 
بین برود.وی افزود: در مرحله دوم ساختار بازار را اصلاح خواهیم کرد و تاثیر ابلاغ قوانین و مقررات جدید را در آبان ماه خواهیم دید و امضاهای طلایی 
تا این زمان از بین خواهد رفت.فاطمی امین تصریح کرد: در آذرماه نیز در ساختار صنعت فولاد اصلاح ساختاری خواهیم داشت تا به سمت کاهش قیمت 

تمام شده حرکت کنیم و رقابت سازنده ای برای کاهش هزینه ها در بازار فولاد را شاهد باشیم و بازار فولاد تحت تأثیر نوسانات ارزی نباشد.

گروه اقتصادی - رییس سازمان 
برنامــه و بودجه گفت: مردم از جهت 
اقتصــادی در تنگنا قــرار گرفته اند، 
بنابراین همــه برنامه ها باید برای رفع 
این تنگناها بوده و الگوی بودجه ریزی 
اقتصادی مبتنی بر برنامه و با محوریت 
رشد اقتصادی باشد تا اثربخشی لازم 

را در زندگی مردم و کشور پیدا کند.
روابــط عمومی و امور بین الملل 
ســازمان برنامــه و بودجه »مســعود 
میرکاظمــی« با بیان اینکــه هدف ما 
این است که ســطح رفاه تمامی مردم 
بالا رود، اظهار داشــت: مردم از جهت 
اقتصــادی در تنگنا قــرار گرفته اند، 
بنابراین همه برنامه ها باید برای رفع این 

تنگناها باشد. باید الگوی بودجه ریزی 
اقتصادی مبتنی بر برنامه و با محوریت 
رشد اقتصادی باشد و از پروژه محوری 
به سمت اقتصاد محوری حرکت کرد 
تا اثربخشــی لازم را در زندگی مردم و 

کشور پیدا کند.
وی بــا تأکید بر اینکــه هر چه 
سریع تر باید با مشارکت همه استان ها 
و دســتگاه های ذیربط ساختار جدید 
بودجه ترسیم و نهایی شود، ادامه داد: 
باید جایگاه توســعه استان در تمامی 
بخش ها با توجه به نتایج پروژه آمایش 
سرزمین مشخص شود. سپس با تعیین 
این نقــش و جایگاه، شــاخص های 
اقتصــادی هدف گــذاری و محقــق 

شود. رئیس سازمان برنامه و بودجه با 
اشــاره به اینکه لازم است راهبردهای 
توسعه ای را اصلاح کرد اظهار داشت: 
راهبردهای توســعه مبتنــی بر توزیع 
درآمدهــای نفتی که میــراث بجای 
مانــده از آغاز دولت های ســازندگی 
در کشــور است بدون انجام مطالعات 
عمیق رویکردهای توسعه ای وضعیت 
اقتصادی را روز بــه روز پیچیده تر و 
سخت تر کرده اســت که عزم دولت 
ســیزدهم در اصلاح ایــن راهبردها 

خواهد بود.
معاون رئیس جمهوری افزود: در 
کشــور، از نظر زیرساخت ها اقدامات 
ماندگاری شــده و یا در حوزه علم و 

فناوری پیشرفت های خوبی به وجود 
آمــده، اما این اثر بخشــی لازم را در 
افزایش رشــد اقتصادی بــه ارمغان 
نیاورده اســت.  برای اثربخش کردن 
زیرساخت های موجود لازم است در 
»سیاست های کلان راهبردی توسعه« 

بازنگری شود.
میرکاظمی ادامه داد: اســاس کار 
این اســت کــه در جهت گیری های 
توســعه بازنگری شــود و بتــوان با 
روش های علمی، رشد اقتصادی را در 
هر اســتان محاسبه و سپس روی سهم 
هــر بخش تولید و خدمات به تفکیک 
حوزه های مختلف تا سطح شهرستان 
بــا تعیین وظایف هــر بخش تمرکز 

کرد.رئیس ســازمان برنامه و بودجه با 
تأکید بر اینکه در بودجه ســال ۱۴۰۱ 
بایــد شــاخص های کلان اقتصادی 
هدف گیری شــود، تصریــح کرد: در 
بخش صنعت، خیلی از استان ها ظرفیت 
بالایی دارند که باید مورد استفاده قرار 
گیرد. باید به نحوی از این ظرفیت ها و 
تبدیل بسیاری از دارایی های غیر مولد 
برای پشتیبانی این برنامه ها استفاده کرد 

که با کنتــرل ماهانه مؤلفه های جزیی، 
نحوه شکل گیری شاخص های کلان 
تحت نظارت و کنترل درآید تا اطمینان 
حاصل شود که به تحقق شاخص های 
کلان نزدیک شــویم.گفتنی است در 
ابتدای سومین جلسه ستاد بودجه سال 
۱۴۰۱ کل کشور، گزارشی از وضعیت  
طرح ها و پروژه هــای عمرانی ارائه و 
سپس اعضای ستاد بودجه سال ۱۴۰۱، 

اولویت هــای بودجه، منابع موجود و 
نحــوه نظارت بر طرح هــای عمرانی 
مطرح و مقرر شد الگوی بودجه ریزی 
اقتصادی مبتنی بر شاخص های کلان 
اقتصــادی کشــور در کارگروه های 
تشکیل شده تدوین شود. اولین جلسه 
ستاد تدوین لایحه بودجه سال۱۴۰۱ با 
حضور رئیس سازمان برنامه و بودجه، 
معاونان، روسای امور و مشاوران این 

سازمان در ابتدای شهریور ماه تشکیل 
و تاکنون ۳ جلســه در رابطه با بودجه 

سال آینده برگزار شده است.

رییس سازمان برنامه و بودجه مطرح کرد:

رفع تنگناهای اقتصادی مردم با بودجه ریزی 
برنامه محور

گروه اقتصادی - محمد صادق 
مفتح افــزود: در ایــن زمینه موضوع 
مهم آن اســت که سیاســت وزارت 
صنعت، معدن و تجارت مشــخص 
شــده و قرار بر این است، ضمن ورود 
کلیه محصولات به بورس کالا، زمینه 
مراجعه خریــداران عمده به این بازار 
برای تهیه کالاهای مــورد نیاز فراهم 

شود.
وی گفت: این اقدام و سیاســت 
وزارت صمت بدین معناست که نمی 
تــوان قیمت ها را در بــورس کالا به 

صورت دستوری تعیین کرد.

قائــم مقام وزیر صنعت، معدن و 
تجارت خاطرنشان کرد: این موضوع 
باید مدنظر باشــد که فعالان اقتصادی 
بنــا بر میزان تولیــد و مصرف فعالان 
بازار، پیش بینــی هایی را از بازار یک 
کالا و قیمت ها خواهند داشــت که در 
این مورد هم اظهارات مطرح شده در 
خصوص کاهش قیمت سیمان و فولاد 
فقط به عنوان پیش بینی اســت و این 
احتمال وجود دارد که قیمت ها به نرخ 

اعلام شده برسند.
مفتــح اضافه کرد: بــورس کالا 
بســتری برای تقابل عرضه و تقاضا و 

کشف واقعی قیمت است و قرار نیست 
قیمت اعلام شــده در مورد سیمان و 
فولاد به صورت ابلاغیه یا بخشنامه به 
بورس کالا ارائه شــود. بورس کالا به 
عنوان بازاری است که قیمت کالاها در 
آن فقط براساس عرضه و تقاضا تعیین 
می شــوند اما در خصوص محصول 
ســیمان مانند هر کالای دیگری پیش 
بینی شــده است که قیمت ها با توجه 
به میــزان تولید و رشــد عرضه ها به 
نرخ اعلام شده برسند.وی اظهار کرد: 
تمامــی اظهار نظرها در این خصوص 
صرفاً در حد پیش بینی است و قیمت 

اعلام شــده به صورت بخشــنامه یا 
ابلاغیه به بورس کالا ارائه نشده است.
گــذاری  قیمــت  تبعــات 

دستوری در اقتصاد کشور
مفتح به قیمت گذاری دستوری و 
تبعات اســتفاده از آن در اقتصاد کشور 
اشــاره و خاطرنشــان کرد: در کشور 
چندین سال اســت که تجربه قیمت 
گذاری دســتوری داریم، این اقدام نه 
تنها هیچ گاه منجر به ایجاد آرامش در 
بازار نشد بلکه سبب افزایش مشکلات 

موجود در اقتصاد کشور شده است.
قائــم مقام وزیر صنعت، معدن و 
تجارت تاکید کرد: به نظر نمی رســد 
کســی در کشور وجود داشته باشد که 
موافق قیمت گذاری دســتوری باشد 
بلکه قیمت هــا باید از طریق مکانیزم 
عرضه و تقاضا تعیین شوند که بورس 
کالا تنهــا ابزار برای انجام معاملات و 

تعیین قیمت دقیق و شفاف است.
برنامه وزارت صمت برای 
افزایش همــکاری با بورس کالا 

در دولت سیزدهم
وی به برنامــه وزارت صنعت، 
معدن و تجارت در دولت ســیزدهم 

برای همکاری با بورس کالا اشاره کرد 
و گفــت: بارها در جلســات مختلف 
تنظیم بازار، صحبــت های متعددی 
برای اســتفاده از بورس کالا به منظور 
عرضه محصولات و کشــف قیمت 

کالاها مطرح شده است.
تاکیــد وزیــر صمــت به 
اســتفاده از بــورس کالا برای 

تنظیم بازار
مفتــح تاکید کــرد: وزیر صمت 
معتقد به اســتفاده از بورس کالا برای 
تنظیم بازار محصولات مختلف است 
و نســبت به دولت قبل تاکید بیشتری 

برای همکاری با بازار سرمایه دارد.
قائم مقام وزیــر صنعت، معدن 
و تجــارت در پایــان گفت: تلاش ما 
این اســت در حد امکان زمینه عرضه 
محصولات مهم و اثرگذار در معیشت 
مردم را در بورس کالا فراهم کنیم و تا 
کنــون بخش زیادی از محصولات در 
این بازار عرضه شده و بقیه محصولات 
هم باید در بورس کالا عرضه شــوند 
که برنامه ریــزی ها و هماهنگی های 
مختلف برای اجرایی شــدن این اقدام 

در حال انجام است.

تلاش ما این اســت در حد امکان زمینه عرضه محصولات مهم و اثرگذار در معیشــت 
مــردم را در بــورس کالا فراهم کنیم و تــا کنون بخش زیــادی از محصولات در این 
بازار عرضه شــده و بقیه محصولات هم باید در بورس کالا عرضه شــوند که برنامه 
ریزی ها و هماهنگی های مختلف برای اجرایی شــدن این اقدام در حال انجام اســت.

قائم مقام وزیر صمت اعلام کرد؛

تصمیم جدید وزارت صمت برای 
عرضه گسترده کالاها در بورس

قائم مقام وزیر صنعت، معدن و تجارت با اشاره به اظهارات مطرح شده در خصوص قیمت گذاری جدید 
سیمان و فولاد گفت: براساس قانون، کالاها در بورس کالا از شمول قیمت گذاری خارج هستند و به عبارت بهتر قیمت 

ها در بورس دستور پذیر نیستند.

گروه اقتصادی -رئیس انجمن 
صنفی فروشــندگان تلفــن همراه 
گفت: دلیل ممنوعیت این اســت که 
برخی گوشــی های وارداتی بعضی 
از سرشماره ها را پشتیبانی نمی کرد، 
بنابراین اعلام شــد این موضوع باید 

از مبدا رفع شود.
افشــار فروتن لاریجانی، درباره 
گوشــی های  واردات  ممنوعیــت 
شیائومی اظهار داشت: دلیل ممنوعیت 
این اســت که برخی گوشــی های 
وارداتــی بعضی از سرشــماره ها را 
پشتیبانی نمی کرد، بنابراین اعلام شد 
این موضوع باید از مبدا رفع شــود تا 
نرم افزار خاص مورد نیاز زمان تولید 
نصب و پشــتیبانی لازم انجام شود تا 
مشکلی برای مصرف کننده پیش نیاید 

و به نحو احسن خدمات ارائه دهد.
وی افــزود: غیر از شــیائومی 
برخی مدل های برندهای دیگر تلفن 

همراه از جمله نوکیا، سامســونگ و 
اپل شامل این ممنوعیت شده اند که با 
توجه به کافی نبودن خدمات، ملزم به 
اصلاح شــدند.  رئیس انجمن صنفی 
فروشندگان تلفن همراه خاطرنشان 
کرد: طبق اعلام واردکنندگان در حال 
حاضر واردات برخی مدل های برند 
شیائومی حجم قابل توجهی کاهش 
پیدا کرده اســت و باید بررسی شود 
که آیا مشکل قابل رفع است یا خیر. 

وی تصریح کــرد: وقتی حجم 
تقاضا بالا باشــد و عرضه پاســخگو 
نباشــد پوشش ســطح تقاضا دچار 
مشــکل می شــود و در واقع قدرت 
مانــور و حق انتخاب کاربر را کاهش 

و محدود می کند.
شــد:  یادآور  فروتن لاریجانی 
عــدم واردات ایــن برنــد خاص از 
گوشــی روی تقاضای موبایل تاثیر 
نــدارد اما روی محدود شــدن حق 

انتخاب متقاضی تاثیرگذار است.
وی گفت: شــیائومی و برخی 
گوشی های چینی برخی سرشماره ها 
را پشــتیبانی نمی کند و باید در زمان 
تولید رفع شــود، امــا این امکان هم 
وجود دارد کــه پس از ورود اصلاح 
شود، در عین حال می توان این امکان 
را در کشــور فراهم کــرد که برندی 

مثل شــیائومی و یا برخــی دیگر از 
انواع گوشــی تقاضای بیشتری دارد، 
مونتاژ شود و در داخل برنامه ریزی و 
بســته بندی و تولید کرد و با توجه به 
افزایش تعرفه واردات، هدف حمایت 
از بخــش تولید داخل محقق شــود 
ضمن اینکه کاربران نیز با مشــکلات 

این چنینی مواجه نشوند.

گروه اقتصادی - مدیرکل منابع 
طبیعی هرمزگان، شهرستان جاسک 
را کانــون بحرانی فرســایش بادی 
دانســت و گفت: ۹ هــزار هکتار از 
اراضی با مالج پاشی و ۲۴ هزار هکتار 
با کاشت نهال در برابر فرسایش بادی 

ایمن شد.
محمدنــور موســوی ، اظهار 
کرد: فارســایش بادی بــه فرایندی 
گفته می شــود که در پی آن شــن و 
خاک های موجود در ســطح زمین، 

جابجا می شوند.
وی بــا ذکر ایــن نکته که بیش 
از یــک میلیون و ۵۰۰ هزار هکتار از 
مســاحت هرمزگان را بیابان تشکیل 
می دهد، ابراز داشت: فرسایش بادی 
در دراز مدت آثار جبران ناپذیری را 
در پــی خواهد داشــت به نحوی که 
بر روی اقتصاد، کشاورزی و توسعه 

منطقه تاثیر سوء دارد.

منابــع طبیعــی و  مدیــرکل 
آبخیــزداری هرمــزگان بیشــترین 
کانون بحرانی فرســایش بادی را در 
شهرستان جاســک دانست و عنوان 
کرد: بر اســاس نظر کارشناسان اداره 
کل منابــع طبیعی، بیش از ۱۰۰ هزار 
هکتار از اراضی شهرستان جاسک در 
کانون بحرانی فرسایش بادی قلمداد 

می شود.
خصــوص  در  موســوی 
خسارت های کوتاه مدت فرسایش 
بــادی، گفــت: در پی ایــن فرایند، 
خاک ، شن و ماسه های موجود روی 
سطح زمین در هوا پراکنده شده و بر 
روی زندگی مردم منطقه، جاده های 
مواصلاتی، تاسیســات تامین آب و 

برق و … تاثیر منفی دارد.
منابــع طبیعــی و  مدیــرکل 
آبخیزداری هرمزگان مالچ پاشــی را 
یکــی از راه کارهــای پیش گیری از 
بروز چالش فرســایش بادی، گفت: 
با تلاش های همکاران حدود ۹ هزار 
هکتار از اراضی مالچ پاشــی شــده 

است.
موســوی پوشــش گیاهی را 
موثرتریــن راه بــرای جلوگیری از 
فرسایش بادی دانست و خاطرنشان 
کرد: فرایند کاشــت نهال در ۲۴ هزار 
هکتار از اراضی به پایان رسیده است.
وی در پایان با بیان اینکه با انجام 
اقدامات لازم مشکل فرسایش بادی 
پنج هزار نفر از مردم جاسک برطرف 
شــد، اظهار کرد: در تلاش هستیم با 
انجــام اقدامات کارشناســی ۲ هزار 
و ۵۰۰ نفــر دیگر را بــه از معرض 

فرسایش بادی دور کنیم.

رئیس انجمن صنفی فروشندگان تلفن همراه تشریح کرد:

ماجرای منع واردات شیائومی چیست؟
مدیرکل منابع طبیعی هرمزگان:

۳۳ هزار هکتار از اراضی جاسک در برابر فرسایش بادی ایمن شد

گروه اقتصادی - رئیس مجمع 
واردات گفت: اگر از فعالان اقتصادی 
شناســنامه دار در حــوزه تجــارت 
خارجی، حمایت نشــود قطعا دست 
نیاز تولیدکنندگان و مصرف کنندگان 
داخلی به سمت قاچاقچیان و فعالان 

غیررسمی دراز خواهد شد.
علیرضا مناقبی، اظهار داشت: در 
شرایطی که گفتمان غالب در کشور آن 
است که دولت باید از لحاظ اقتصادی، 
چابــک شــود و هر چه ســریع تر 
ریشه های مشــکلات و آسیب ها را 
شناســایی کرده و برای چیره شدن بر 
آن راه حل ارائه دهد، فعالان اقتصادی 

منتظر هستند که با تعیین سکانداران 
حوزه تجارت خارجی، از سیاست ها 
و استراتژی های دولت در این عرصه 

رونمایی شود.
رئیس مجمــع واردات با تاکید 
بر این موضوع که اســتراتژی کشور 
در حوزه تجــارت خارجی نامعلوم 
اســت، ادامه داد: عدم شــفافیت در 
حوزه اســتراتژی ها، سبب توقف و 
درجا زدن فعالان اقتصادی می شود و 
ایــن موضوع از جهات مختلف برای 

کشور، خسارت آفرین است.
مناقبی افزود: وضعیت اقتصادی 
کشــور به گونه ای است که باید باور 

داشته باشیم که حمایت از تولید داخل، 
نیازمند گره گشایی از تجارت خارجی 
است و قضیه دور زدن تحریم های بین 
المللی، فقــط دیدن آن تکه از صخره 

یخی است که روی آب قرار دارد.
رئیس مجمــع واردات تصریح 
کــرد: دفــاع از تجــارت قانونی در 
حوزه واردات و صادرات، یک بحث 
زیربنایی اســت که به دفــاع از تولید 
داخلی در حوزه هایی که حائز مزیت 

نســبی و مزیت رقابتی داریم، منجر 
می شــود و این یک راهکار شناخته 
شــده در دنیا برای بهره برداری بهینه 

از منابع محدود داخلی است.
بــه گفته مناقبی، اگــر از فعالان 
اقتصــادی شناســنامه دار در حوزه 
تجارت خارجی، حمایت نشود قطعاً 
به روزگاری گرفتار خواهیم شــد که 
دســت نیاز تولیدکنندگان و مصرف 
کنندگان داخلی به سمت قاچاقچیان 

و فعالان غیررسمی دراز خواهد شد و 
در چنین شرایطی عوارض و عواقب 
متعددی بر اقتصادی تحمیل خواهد 

شد که قابل شمارش نیست.
رئیس مجمع واردات ادامه داد: 
ســکانداران حوزه تجارت خارجی 
در دولــت باید علاوه بــر رونمایی 
از اســتراتژی کلان کشــور در حوزه 
تجــارت خارجی، هرچه ســریع تر 
برای معضلاتی از قبیل موازی کاری، 

دوبــاره کاری و پراکنــده کاری در 
دستگاه های دولتی، چاره ای بیاندیشند 
و اجازه ندهند وقت و انرژی و سرمایه 
فعالان اقتصادی صرف اموری شــود 
که به ایجــاد ارزش افزوده در اقتصاد 

نمی انجامد.
وی تاکیــد کرد: درخواســت 
مــا از وزیر صمت جدید آن اســت 
که شــرایطی فراهــم آورد که فعالان 
اقتصــادی، چه در عرصه تولید و چه 

در عرصه تجارت، بتوانند از مواهب 
تجارت خارجــی قانونمند بهره مند 
شــوند. مناقبی افــزود: اینکه فعالان 
اقتصادی به جای تمرکز بر شناسایی و 
بهره برداری از فرصت های پیش رو، 
در دست اندازهای اداری که خودمان 
ایجــاد کرده ایم، زمین گیر شــوند و 
وقت، انــرژی، توان و دغدغه فعالان 
اقتصــادی صرف عبور از ســرعت 
گیرهای تجارت خارجی شود، زیبنده 
نظامی که قصد دارد از لحاظ اقتصادی 

رشد و توسعه پیدا کند، نیست.
وی تاکید کرد: اگر وزیر صمت 
به بلوغ بخش خصوصی اعتماد کند و 

سخن تشکل های تخصصی و صنفی 
در هــر حوزه را مورد توجه قرار دهد، 
بــه وضوح ملاحظه خواهد کرد که از 
مهمترین گلایه های فعالان اقتصادی، 
تعییــن اســتراتژی و چشــم انداز 
تجارت خارجی و همچنین مقابله با 
بروکراســی در هم تنیده، کند، مبهم و 
مستهلک کننده دستگاه های دولتی و 
سازمان های زیرمجموعه آن ها است. 
بروکراسی ای که می خواهد با صدور 
دستورالعمل های متوالی، شوک آور و 
گاه متناقض یکدیگر که عمر آن ها، به 
چند ماه هم نمی رسد، فعالان اقتصادی 

را سرگرم و سرگردان کند.

رئیس مجمع واردات:

استراتژی کشور در حوزه تجارت خارجی نامعلوم است

دوشنبه 22 شهریور 6،1٤00 صفر 1٤٤3 ،13 سپتامبر 2021، شماره 3810

به موجب پرونده اجرائی کلاســه 140000016 له خانم غزاله ســلیمانی و علیه سید کاظم حسینی فرادنبه فرزند سید علی اکبر باستناد سند ازدواج 
شــماره 851 مورخ 1394/06/04 تنظیمی دفترخانه ازدواج شــماره 199 فلاورجان در قبال 114 عدد سکه تمام بهار آزادی و 120 مثقال طلای  ساخته 
شده 18 عیار بانضمام حقوق دولتی و هزینه های قانونی : بدهکار است که به علت عدم ایفای تعهد منجر به صدور اجراییه در واحد اجرای کیش و 
بازداشت اموال منقول که شامل سه دانگ مشاع از شش دانگ یک دستگاه مینی بوس تویوتا کاستر مدل 2009 به شماره انتظامی 11584-22متعلق به 
آقای سید کاظم حسینی فرادنبه گردیده است و پس از طی مراحل قانونی و طبق تقاضای بستانکار مبنی بر ارزیابی و مزایده و به جهت تعیین قیمت 
خودروی بازداشت شده، به کارشناس رسمی دادگستری ارجاع و طبق نظریه کارشناس مورخ 1400/03/08 ارزیابی گردید که توصیف اجمالی آن 

بدین شرح است:
   ITGFB518791033450 : ششدانگ یک دستگاه مینی بوس تویوتا کاستر به شماره انتظامی 11584-22 کیش مدل 2009 رنگ سفید به شماره شاسی 
و به شــماره موتور 0614667 وضعیت :اتاق و بدنه در قســمتهایی آثار پوسیدگی و زنگ زدگی وجود دارد مخصوصا لبه های سقف و زیر شیشه ، 
وضعیت لاستیک ها نسبتا خوب است وضعیت داخلی اتاق نسبتا خوب است شیشه ها سالم است و موتور روشن است و درصد استهلاک 40 درصد 
است. که طبق نظر کارشناسی مورخ 1400/03/08 سه دانگ مشاع از شش دانگ به مبلغ 2.400.000.000 ریال ) دو میلیارد و چهارصد میلیون ریال( 

ارزیابی شده است.
خودرو فوق الذکر از ســاعت 9 الی 12 روز شــنبه مورخ 1400/07/03 در پارکینگ انتظام از طریق مزایده به فروش می رســد . مزایده از مبلغ پایه 
کارشناسی 2.400.000.000 ریال شروع و به بالاترین قیمت پیشنهادی نقدا فروخته می شود. شرکت در مزایده منوط به پرداخت ده درصد از مبلغ پایه 
کارشناسی به حساب شماره IR400100004062013207685298   و شناسه واریز 955108562121713254040030014001 بنام تمرکز سپرده می 
باشد برنده مزایده مکلف است ما به التفاوت مبلغ فروش را ظرف مدت پنج  روز از تاریخ مزایده به حساب صندوق ثبت تودیع نماید و در صورتی که 
ظرف مهلت مقرر ، مانده فروش را به حساب سپرده ثبت واریز نکند ، مبلغ مذکور قابل استرداد نبوده و به حساب خزانه واریز خواهد شد. و عملیات 
فروش از درجه اعتبار ســاقط و مزایده تجدید می گردد. و حســب اظهار بســتانکار، اطلاعی از بیمه نامه ندارد .لازم به ذکر است پرداخت بدهی های 
مربوط به عوارض مالیاتی و تمام هزینه های مربوط به نقل و انتقال و همچنین خلافی های احتمالی و هزینه پارکینگ بر عهده برنده مزایده می باشد . 

رئیس اداره ثبت اسناد و املاک کیش تاریخ مزایده: 1400/07/03     
محمد طایفه نادی    

آگهی مزایده  اتومبیل 


